
 

 

město Milevsko 
Komise životního prostředí 
se sídlem náměstí E. Beneše 420, 399 01 Milevsko 
telefon: 382 504 231, 382 504 111, fax: 382 504 211 (nebo 382 521 879) 
e-mail: sekret@milevsko-mesto.cz, www.milevsko-mesto.cz 
________________________________________________________________ 

 
 

Zpráva o činnosti Komise životního prostředí RMM za rok 2019 
 
 

Komise životního prostředí (dále jen „KŽP“), která je poradním orgánem Rady města Milevska, 
projednává otázky týkající se zeleně a životního prostředí města. 
KŽP v roce 2019 pracovala ve složení: Mgr. Vlasta Machartová, Jaroslav Kolář, Jan Kozák, Dana 
Řezáčová, František Hejhal, Milan Branžovský, Mgr. Karolína Mitísková a Petr Hladký.  
Během roku se uskutečnilo celkem 5 zasedání KŽP, a to v termínech: 31.01., 11.03., 22.05. a 04.09. a 
07.11. 
 
 
V průběhu jednání KŽP řešila následující:  
 

• připomínkovala stav městské zeleně 

• zabývala se podněty občanů ke kácení dřevin a úpravě keřů 

• vytipovala místa vhodná k dalšímu osázení zelení a k náhradním výsadbám 

• byla informována o pasportizaci zeleně a studii systému sídelní zeleně v Milevsku  

• byla seznámena s projektovými dokumentacemi na vybudování nových parkovišť a vydala 
k nim své stanovisko 

• zabývala se žádostmi o dotaci z vyhlášeného Dotačního programu „Práce s mládeží a 
ochrana přírody 2019“ a předložila radě města stanovisko s doporučením výše příspěvku pro 
jednotlivé projekty 

• zabývala se rekonstrukcí zeleně v prostoru u spořitelny 

• zabývala se projektem opravy chodníků a pokládek sítí v Nádražní ulici; aktivně se 
zúčastňovala kontrol výkopových prací v bezprostřední blízkostí vzrostlých lip; intenzivně se 
zabývala výběrem vhodných dřevin, které budou vysazeny v místech po nutném vykácení 
nevyhovujících stromů  

 
 
Při každém zasedání KŽP, kde se řešily podněty občanů na kácení zeleně, se uskutečnil výjezd do 
terénu, při kterém proběhlo několik šetření na základě podaných žádostí o kácení dřevin. 
Na základě podnětů občanů bylo kladné stanovisko ke kácení dřevin bylo vydáno v 10 případech, 
negativní stanovisko bylo vydáno ve 4 případech. 
Dalších 8 stromů bylo doporučeno ke kácení na základě návrhu tajemnice nebo samotných členů 
komise, přičemž drtivá většina stromů byla ve špatném zdravotním stavu.  
Na základě dvou nezávislých posudků bylo odsouhlaseno pokácení 19 lip v Nádražní ulici.  
V souvislosti s plánovanými stavbami bylo odsouhlaseno pokácení 9 dřevin, a to v souvislosti 
s plánovanou výstavbou parkoviště u 2. ZŠ a v souvislosti s rekonstrukcí autobusových zastávek 
v Nádražní ulici.  

 

 

 
V Milevsku dne: 03.02.2020 
 

 

 

 

 

 

 
Mgr. Vlasta Machartová, v. r.  
předseda komise životního prostředí 
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